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Mehran Tavakoli Keshe - Goedemorgen en goedendag aan u en 

zoals gewoonlijk, waar en wanneer u ook luistert naar deze serie 

Kenniszoekers van het Ruimteschip Instituut van de Keshe 

Foundation, wij verwelkomen u weer. En zoals ik altijd zeg, we 

verwelkomen de nieuwe kennis. Wat het ons zal brengen, wat het in 

ons zal veranderen, en wat het in ons zal veranderen, door de kennis 

die we van deze leringen opdoen.

We hebben de afgelopen weken onderwijs gegeven over de Ziel, over 

de Universele Kosmische Stralen en Kosmische Stralen (CR) en al het 

andere, maar we hebben het naar de ruimte gebracht ... (Onderbreking 

in Audio .....)wat voor ons interessant zal zijn in deze tijd, (:12). is wat er 

gebeurt als je in contact komt met een andere Ziel. Als je op straat loopt 

zie je de man, je ziet zijn gelaatstrekken, hij is zwart, hij is blank, hij is 

geel, blauwe ogen, zwart haar, wat dan ook. Wij delen hem in, hij is 

Indisch, hij is Chinees, hij is Engels, hij is Scandinavisch en de rest. In de 

ruimte heeft de mens geen ogen, dat is zeker. De mens reist zelfs in de 

dimensie (D) van lichamelijkheid (P). Zolang hij zich in een veld houdt, 

gravitationeel (G) magnetisch (M) veld van de aardse toestand, zullen we 

zien, hetzelfde als hij altijd doet. Zodra de mens zich beweegt in de D 

van de Ziel, beweegt de mens zich in de D van het magnetische veld 

van het Universum (U ). In het Universum, hoe herkennen we een 

ander? Hoe weten we, is het van die planeet, of van deze planeet, of is 

het van een melkwegstelsel en heeft geen fysieke thuis, maar leeft als 



een nomade tussen de ruimte kloven van de 2 planeten, of sterren, of 

wat dan ook.

En in dat proces, de manier waarop we de zwarte, de blanke, de 

Chinese en de rest herkenden. Hoe categoriseren we deze mensen, 

deze Zielen? Hoe gaan we met hen om? (:14). Of zouden we, door de 

ervaring van de verbindingen met de universele, wat wij noemen, pool 

van kennis, onmiddellijk weten wie ze zijn? Wat zijn hun levens? Wat 

zijn hun antipathieën? Wat moeten we vermijden? Wat moeten we 

doen?

Ik sprak onlangs met iemand, en ik zei dat je met de koptelefoon van 

de Kosmische Straal niet kunt liegen. Als je twee mensen tegenover 

elkaar ziet zitten, spreken ze de woorden. Zet ze tegenover elkaar met 

de stilte, geen woord, met de twee Kosmische Straal Hoofdtelefoons op 

hun hoofd en kijk of ze beiden nog steeds zitten. Ze zitten volledig voor 

elkaar.

Als een wereldleider tegenover een andere zit, en hij heeft allerlei, wat 

ik noem, slinkse bedoelingen, in het woord van de man kan hij perfect 

spreken, ik ben niet van plan dit te doen, en ik ben niet van plan dat te 

doen, en we doen dit vanwege dit. Wat zullen de wereldleiders met de 

koptelefoon op doen, ik vraag me af hoe ze zullen reageren. Ik vraag 

me af hoe je zult reageren als je je verbindt met de Ziel, als er geen 

leugens zijn, als er geen bedekking is? Geen interactie van de Ziel van 

Fysiciteit (STP) in de dimensie van de emotie van de man.

Wat zou je doen met de "Passagier van het Universum"? Hoe maak je 

verbinding met jezelf? (:16). Hoe kom je tot het inzicht is dit goed voor 

mij? Is dit niet goed voor mij? De anderen zijn geen voedsel meer. 

Dus de mentaliteit van de man van het eten, als hij een voedsel, of is 

het een vriend, of hij wil me vermoorden, is weg, gooi dat weg. Nu 

komt het, hoe kan ik aan hem geven, of aan het, om beter te worden 



dan ik, dat mijn leven, mijn wat ik doe ?? nodig heeft, wordt een bron 

van zijn voor hem om te leveren.

We komen aan bij Pasen. Morgen is het Goede Vrijdag. En dit is wat de 

Christus deed. Hij gaf om de anderen te verheffen, om de boodschap 

te begrijpen. Was het menselijk ras "vreemd" voor hem, dat hij het op 

een andere manier moest doen. Of was het de manier waarop hij de 

mens kon laten zien wat het ultieme offer is? De dimensie van 

lichamelijkheid gevend, maar wetend dat hij transmuteerde in de 

dimensie van de Ziel. Waar de STP mee was, en dan noem je het 

wedergeboorte. Op een bepaalde manier verschijnt hij in de dimensie 

van hetzelfde, maar in dezelfde omgeving.

Nu kan ieder van jullie die vandaag luistert, en het begrepen heeft, 

herrijzen. We noemen het transmutatie. In het woord van de theologie, 

is het een "opstanding." (:18). We testen en proberen. Nu hebben we een 

systeem. We hebben een technologie. We hebben een kennis over de 

opstanding.

Bij de productie van materiële systemen doen we niets anders dan 

herleven. We creëren het veld. In de dimensie van het "Welzijn" doen 

we niets anders dan herrijzen. We kopiëren het veld dat het lichaam 

nodig heeft, door dezelfde hersenen om zichzelf te herstructureren. 

We hebben hetzelfde woord gekozen voor verschillende dingen onder 

verschillende vermommingen.

Je neemt het koper (Cu), je nanocoat het, je maakt er een Gans van. En 

dan door het gebruik van de Gans maak je weer Cu als stof. Velen van 

jullie hebben dit gedaan. Zijn jullie Christus geworden? Of begrijpt u 

nu de wetenschap. Maar in dat proces van herrijzenis moet u 

begrijpen, zou ik, als ik herrijs, als ik mijzelf manifesteer, mijn Ziel in 

gevaar brengen? Breng ik de Ziel van de anderen, die in die omgeving 



zijn, in gevaar, als plasma van de velden een ruimtekloof creëren, 

MaGrav ruimtekloof, de ruimte en afstand.

Nu begrijpen we het echt, de mens moet tot inzicht komen over zijn 

eigen schepping, en zijn eigen reïncarnatie. En zijn eigen waarheid, 

zoals hij is. (:20). De manier waarop hij nu de veldkrachten van het 

Universum kan manipuleren ten gunste van zichzelf, dan wat hij op 

deze planeet heeft gedaan. Het manipuleren van het stof tot stenen 

en (het bouwen van) huizen .

Het manipuleren van het ene ding naar het andere om iets te 

hebben. Nu moet de mens de manipulatie leren van plasma, dat zelf 

de opstanding leidt, van de materie toestand van het plasma, of de 

toestand die plasma schept.

Maar hoe zou je herrijzen, voor de entiteit die geen dimensie van 

lichamelijkheid heeft behalve energie? Het woord "spook" is er een 

goed voorbeeld van. Een spook, totdat we je de realiteit geven. We 

gaan door tests in transmutatie, of "wederopstanding," hoe je het ook 

wilt noemen. Waarom kunnen onze passagiers zich niet 

manifesteren, ook al zijn ze in de kamer aanwezig? Het is heel simpel, 

het gebrek aan vertrouwen. Vertrouwen in iemands lichamelijkheid 

om zich te manifesteren in een nieuwe D.

Wat zal de mensheid doen in de ruimte? Op Aarde, vanwege de 

omstandigheden waarin we ons bevinden, zal min of meer hetzelfde 

uitkomen, hier en daar een beetje. Je verlaat Washington als een man, 

je verschijnt als een man in Londen. (:22). Misschien de waarheid over 

de manier waarop je Ziel werkt, het Energiecentrum werkt vanuit de 

informatie die het heeft met het fysieke lichaam, MaGrav. In 

Washington heb je zwarte ogen en bruin haar, in Londen word je 

blauwe ogen en blond haar, omdat de Ziel het zat is, om dat daar te 



zijn. Hij wilde proberen, om te zien hoe het eruit ziet als hij blond is en 

blauwe ogen heeft. Krijgt hij, aandacht?

Weet je wat er gebeurt als je een vriend ontmoet, die je daar zag (in 

Washington) en hij je hier ziet. En hij zegt: "Ben jij dat?" Was dat de 

bedoeling, of het verlangen van de Ziel, dat je nooit bevredigd hebt?

Er liggen interessante tijden voor ons en van wat wij de komende tijd 

zien, zal de omzetting van de velden in de materiestaat, de staat van de 

mens, in de komende dagen worden voltooid. En in de komende 

weken beginnen we met de transmutatie. Onze wetenschappers 

moeten de technologie (T) begrijpen om het te kunnen doen. We 

moeten de technologieën ontwikkelen om het te kunnen doen, en we 

staan op het punt. Maar het probleem voor u is, u verschijnt op Maan in 

het lichaam van de man er is geen lucht, er is geen water, (: 24). maar 

de STP van de Man wil verschijnen een man, als een man. De 

levensduur zal beperkt zijn. Hoe zal de STP van de Man, reageren en 

welke Gans produceert het?

Je moet iets heel eenvoudigs onthouden. Velen van jullie zouden 

vandaag iets heel vreemds begrijpen. Ik heb dit zo'n 20 jaar 

beschreven, vandaag ontrafelen we het. Je plaatst de Nano coating 

om de velden te creëren, en je plaatst de Cu als ?? Cu. Je vulde het 

met het water van het zout, de insluiting gaf je de beperking. De 

interactie van de velden gaf je de Gans'en, die de vorm van de 

container aannamen. Noem de Nano coating, de Ziel van de Mens 

(STM). Bewaar het in het zoute water van het lichaam van de man, 

(:26). De Gans's geproduceerd zal de man, afhankelijk van de conditie 

en de informatie die je het geeft, van de planeet Aarde maken.

Wanneer je door het heelal reist, draagt de STM de STP van de mens (in 

zichzelf), wat de mens zou zijn in de ruimte van de nieuwe "doos", van 

de nieuwe omgeving, waar het zout, of de conditie van de interactie 



van de velden, de conditie van de velden van het leven creëert, in een 

bepaalde tijd, en ruimte, en positie. In zekere zin was de leer van de 

"Schepping van de CO2," of elke andere doos van Gans, om je te leren 

over de schepping van de mens, en de ?tijd in de ruimte.

Nu ben jij het die moet leren. Jij bent het die de interactie en de 

wisselwerking tussen de twee moet begrijpen, en moet zien hoe je 

nanomateriaal zich met je Ziel verbindt, hoe het verbonden is met de 

Totaliteit, (:28). in de werkelijkheid van wat wij het leven van de man 

noemen. Nu begrijp je dat je Nano coating doos de man zelf is. We 

leerden het op deze manier voor jullie om vertrouwen te krijgen, om te 

begrijpen dat de velden die jullie kunnen gebruiken, als een veld, als 

Gans, en dan gebruiken als energie om te transmuteren, om te 

worden.

Als men dit proces begrijpt, begrijpt men wat men de afgelopen 10 jaar 

heeft geleerd. Dan komt het op één punt aan, en slechts één punt. Zou 

ik toestaan, zou ik toestaan dat mijn lichamelijkheid (P) wordt geopend 

om in zekere zin de Ziel van het nieuwe leven te worden? En zou ik de 

voorwaarde accepteren? En zou ik er zijn om de toestand 

onvoorwaardelijk te aanvaarden, waarbij ik alleen in wisselwerking sta 

met de omgevingstoestand en op dit punt van manifestatie is de tijd 

"nul-tijd", omdat die niet bestond. Je zou de eerste mens in een 

bepaalde positie kunnen zijn. Het is je Ziel, die met de STP erin reist, 

om die toestand te creëren.

Dus nu begrijp je het. (:30). Na jaren en jaren van lesgeven, en Gans 

maken, en laten zien hoe je ze in dit, en dat stopt. En ze geven energie, 

en dan gebruik je ze om materie te maken, het gaat allemaal om jou 

en je leven, je bestaan, je lichamelijkheid, het begrijpen van de 

Totaliteit. En wanneer de mens dit begrijpt, zal de mens geen angst 

hebben voor transmutatie. Je zou angst moeten hebben voor vervoer, 

vliegtuigen storten neer, auto's doden elkaar tijdens het vervoer, 



schepen zinken en al het andere. Wanneer je met de Ziel reist, is er 

geen schip, zijn er geen auto's die neerstorten, zijn er geen tankers die 

onder water zinken in de oceanen van het Universum. Dan zou dat je 

vertrouwen moeten geven, om te leren deel uit te maken van de 

Universele Gemeenschap. Op een manier om de structuur van deze 

Schepping te worden. Het enige deel van de kennis voor jullie als 

Kenniszoekers (KS) dat ontbreekt is in de diepte, jullie hebben er geen 

kennis van, "Voilá, ik ga." Maar in de dimensie van leven waar zelfmoord 

verboden is, is omdat in dat proces van de transformatie ... (tekent 

lijnen van C12 & C14 die 2 cirkels verbinden)

<< Audio Breaks >> (:32).

...transmutatie en transport, die geen andere keuze hebben dan de 

koolstof, de combinatie van de interactie van het veld in een andere 

dimensie. Als je dit eenmaal leert, als je dit eenmaal begrijpt, dan kun 

je het heelal bereizen, behalve een paar keer dat je hier en daar 

verdwaalt, je verschijnt als een wezen dat je nooit had gedacht te 

kunnen zijn, en ergens hebben ze in de oceaan van de velden 

gedumpt waarvan je je niet kon voorstellen dat je het zou kunnen 

overleven, maar je bent er nog steeds, en het heeft je een paar duizend 

jaar gekost om jezelf eruit te halen. Maar je komt er uiteindelijk uit. 

Maar dan kom je erachter dat ik mezelf er weer in kan transformeren. 

Ook al is de planeet die je duizend jaar eerder verliet veranderd. De 

mens is misschien beschaafder geworden. Alles is mogelijk in dit ras 

van de mens, het is onvoorspelbaar.

Dus, hoeveel vertrouwen heb je om van het ene naar het andere te 

gaan? Maar wetende dat het een ander gevoel van begrip kan zijn van 

transport en transmutatie, verschijning op het punt van de tijd en de 

ruimte waar dan ook in het Universum? Dan zal de mens zich laten 

gaan. Maar je moet oefenen, je moet stap voor stap leren, de angst 



verliezen. Verlies de angst om te verdwalen, verlies de angst voor: "Ik 

zal niet (kunnen) terugkeren naar de Aarde." Je komt toch niet terug 

naar de aarde als je sterft. Je hebt er een verbinding mee, maar je kunt 

niet terugkomen. Je bent een zaadje van een ster, triljoen lichten weg 

volgens de huidige kennis van de Mens.

Licht van de duisternis van de kennis noemt de mens de 

lichtjarenkloof. (:34).

Onwetendheid heeft geloofwaardigheid gegeven aan domheid. 

Excuseer me, kunt u me uitleggen hoeveel lichtjaren mijn Ziel 

onderweg is tot het punt van zijn manifestatie? Zou ik genoeg energie 

hebben voor 10.000 miljoen jaar om mijn Ziel op de bestemming te 

krijgen? De mens heeft de wetenschap van de Schepping niet 

begrepen en heeft een misvatting gecreëerd over de wetenschap van 

zichzelf, en beperking van zijn eigen begrip over de Schepping van de 

Schepper. Kunt u zich voorstellen dat God daar zit voor uw Ziel die 

100.000 miljoen lichtjaren geleden de Aarde verliet om op zijn station 

aan te komen om nog een half miljard jaar, en miljoenen jaren een 

nieuwe levenscyclus te creëren? Geen wonder dat een van Zijn 

eigenschappen geduld is.

Nu begrijp je dat voor jou is om te leren, te begrijpen, te vertrouwen 

over dit punt van transmutatie, gebruik makend van de velden van 

het Universum om in de dimensie van lichamelijkheid, of dimensie 

van de Ziel te komen. Maar ik toon het, dat je begreep in de dimensie 

van lichamelijkheid, je bent welkom om koolstof te verbranden en te 

vliegen. In de dimensie van de transmutatie maar reizen op het 

magnetische veld van het heelal.

Je bent een zadeltas. Dit is de reden waarom sommigen van jullie zien 

(denken), als ik door de transmutatie ga word ik gewoon een pizza 

(bezorger), ik beweeg niet, ik tril niet, er gebeurt niets. Ja, de Ziel is 



vertrokken, vaarwel. Je zit gewoon voor de lichamelijkheid om zichzelf 

te verplaatsen.

Nu heeft de mensheid geen keuze. Nu is de mensheid gebonden aan 

de dimensie van de traagheid van deze planeet. En nu moet de mens 

de totaliteit van zijn bestaan gaan begrijpen. Waarom is hij verbonden 

met water, en is water het leven van de mens? In zekere zin heeft de 

mensheid het examen gehaald door te vaak vals te spelen, te sterven 

op ongeveer 50 - 60, totdat iemand komt en, "oh, wil je een Bijbel 

hebben om te lezen, om te begrijpen?"

We moeten tot het punt komen om vertrouwen te hebben, want de 

volgende stap voor de Mens die tot een punt komt ?? << audio pauzes 

>> interactie met een andere Ziel << audio pauzes >>.

Hoeveel kan ik nemen? (:38). En deze twee zijn niet van dezelfde 

sterkte.

De tijd, de plaats en de toestand van het leven worden onafhankelijk 

van de lichamelijkheid. Maar in wezen afhankelijk van de intelligentie 

van de mens om de toestand en de plaats te begrijpen waar P zich 

manifesteert. Hoe kan hij de twee op elkaar afstemmen? Hoe kan hij 

de hersenen terugzetten? En hoe snel kunnen we de rest van de 

mensheid opvoeden om deel uit te maken van de kennis van begrip?

En dan hoeveel van de C14 je wilt mengen met je C12 om snel op het 

punt van bestemming te komen, maar ga er niet doorheen, want dan 

moet je meer energie hebben om te komen waar je begonnen bent. 

De mensheid moet leren de twee communicatielijnen van P en de Ziel, 

de toestand van de C14 en C12, te scheiden. Het bestaan van binnen, 

dat in combinatie van on ly en bezitten, een plaats met de dimensie 

van het plasma. En een andere plaats in de dimensie van de 

materietoestand van hetzelfde plasma. Je noemt het, het lichaam van 

de mens. (:40). Je noemt het, de controleur, die STP zelf is.



In de komende tijd zullen we technologieën vrijgeven die de mensen 

meer vertrouwen zullen geven.

In de komende weken zal de Keshe Foundation een seminar van een 

week en tien dagen organiseren. Geselecteerde 200 mensen zullen 

worden uitgenodigd voor het seminar voor een week, 10 dagen. Voor 

hen begint het eerste proces van begrip, transmutatie en transport. In 

dit proces zullen er niet veel van jullie buitengesloten worden. Het zal 

op een juiste manier onderwezen worden, zodat jullie in de toekomst 

op de juiste manier les kunnen geven. De 200 mensen die we kiezen 

uit degenen die zich aanmelden, zullen beperkt worden tot een sessie 

van een week, met 65 van de 200. om les te krijgen in de tweede fase 

van transmutatie en transport. Dit alles zal gebeuren in de komende 

maanden. De combinatie van de twee sessies zal deze eerste cyclus 

van mensen voorbereiden, die klaar zijn om fulltime passagiers te 

worden van de planeet Aarde in hen. (:42). We zullen jullie dit proces 

grondig leren. Jullie komen niet voor een vakantie, er zal veel gezweet 

en gewerkt worden.

Op een bepaalde manier leren wij uitmuntendheid, en op een 

bepaalde manier zullen die 65 het referentiepunt worden om de 

anderen de dimensie te leren, op een bepaalde manier de angst voor 

transmutatie te verliezen. Velen van jullie zullen de leraren van de 

volgende cyclus worden. En dan kiezen we uit jullie degenen die 

blijven om de ruimtewetenschappers van de Keshe Foundation te 

worden. Wij zoeken geen doctoraten, wij zoeken begrip, werk, 

transmutatie en transport van de STM. In de ruimte hebben we helaas 

geen doctoraten, en geen universiteit.

Degenen die mee willen doen, dit is een uitnodiging van de Keshe 

Foundation, en niet door de fabricage, of de verkoopkant. We kiezen 

stap voor stap, en we zullen de 200 stap voor stap bij elkaar brengen. De 

eerste 20 - 25 zullen worden uitgenodigd in de komende weken, (:44). 



om mee te doen aan dit programma. Die zullen worden onderwezen 

om de volgende cyclus, die wij de 200 noemen, te onderwijzen. En 

onder hen zullen we de 65 kiezen. Als we dit snel kunnen bereiken, zijn 

we klaar. Dus, in zekere zin, zijn we op zoek naar de eerste 25.

Dan beslissen we, zoals gebruikelijk bij de Keshe Foundation, heel snel. 

W e sluiten het verzoek, de naam, het adres en wat dan ook, voor deze 

zondag. We deden dit enkele jaren geleden, we onderwezen 

MOJHANS. We deden dit de jaren daarvoor. We deden, de Kennis 

Zoekers, 6 van hen, 8 van hen, voor een paar maanden. Het is tijd voor 

de mens om te leren, het is tijd voor de mens om de volgende stap te 

doen. En het moet gedaan worden, het moet gesorteerd worden. We 

wachten niet, we zijn klaar als de systemen klaar zijn. Ik zal de eerste 25 

zelf uitzoeken, in mijn eentje.

We moeten een paar seconden wachten, blijkbaar heeft Rick 

problemen, hij kan ons niet horen. (:46). Rick, wil je herstarten of wil je 

dat ik doorga als gastheer?

Voor degenen onder jullie die bij de eerste 25 zijn, als je je aansluit bij 

het onderwijs van de Kenniszoekers in ?? Tranni (Italië), zal het een 

harde stevige week worden. Het is geen vakantiekamp. Het is zoals 

jullie geweest zijn wanneer ik les geef, het is 9 tot 5, 9 tot 5. Tegen die 

tijd zullen jullie de volgende stap van begrip begrijpen. Dan, wanneer 

we de tweede cyclus van 200 kiezen, zal het gesplitst zijn, dat het 

grondig begrepen is. En dan zullen de 65 van de 200 die we 

onderwijzen, op een specifieke manier gekozen worden, die de 

Totaliteit van de mensheid vertegenwoordigen. Ras, religie, geloof, 

kleur, en alles wat bij de scheiding van mentaliteit hoort. De eerste 25 

sluiten we af

Zondag. Aangezien we de sessies rond augustus willen beginnen, (:48). 

als een cyclus van voltooiing.



En misschien doen we in september of november de cyclus van 200. En 

dan doen we voor Kerstmis de 65. Tegen die tijd zouden velen van jullie 

door de transmutatie en het transport heen moeten zijn. En dan gaan 

we in het komende jaar naar het proces van massaal onderwijs.

We hebben de 25 zeer zorgvuldig gekozen. En we laten ze op een 

bepaalde manier goed doorlichten, zodat we weten dat mensen die 

komen niet alleen voor wat ik noem, testen. Ze zullen betrokkenheid 

meebrengen. En zoals gewoonlijk met de Keshe Foundation, moet je 

voor dit soort dingen de kosten dekken.

We steken de tijd, de systemen, de moeite, en jij betaalt ervoor om 

student te worden. Ik sluit de 200 aanstaande donderdag. En 

tegen... de 65 sluiten we rond oktober, september. Je krijgt te horen 

dat je gekozen bent als een van de 65.

Je leven zal veranderen, je begrip zal veranderen. En op een bepaalde 

manier zal het proces van wat ik noem, de volgende cyclus beginnen. 

(:50). Je krijgt les in de werken en het leven in de ruimte. Wat je de 

afgelopen weken hebt geleerd over transport en transmutatie werd vijf 

of zes jaar geleden fundamenteel geleerd aan wat wij MOJHANS 

noemen. En is geleidelijk aan ingevoerd. Deze keer hebben we die tijd 

niet. En het moet zeer snel gebeuren, want een deel van de 

technologie is zeer snel voltooid, en we moeten het voltooien. Wie bij 

de eerste 25 wil horen, moet alles voor zondag afronden. We hebben 

een reden om er zo'n korte termijn op te zetten.

Er komt niets over op de website van de Keshe Foundation, want op de 

Stores en de rest verkopen we geen product, het is een kennis van de 

Keshe Foundation. Je moet het via de Stichting krijgen, dat is niet iets 

wat de verkoop wat je noemt, als onderdeel van de structuur. We 

hebben deze lessen als geheel gewaardeerd op 10.000 Euro. Je kunt 

ervoor betalen. Er is niemand die er niet voor gaat. Er is geen krediet 

winkel en de rest van het.



Als je eenmaal bent uitgenodigd, (als) je je p kant niet neemt. Wat je 

betaald hebt gaat naar een ander.

Op een bepaalde manier weet ik dat één van jullie 25 niet zal 

komen opdagen. (:52). En het blijft bij wat we gepland hadden, bij 

24.

Je moet begrijpen dat je leven onherkenbaar zal veranderen, voor jou 

en de manier waarop je leeft. Alles wat je gedaan hebt, zal een andere 

betekenis krijgen. Alles wat je je kunt voorstellen, zal de mens bereiken 

in de ruimte zal deze cyclus beginnen. De meesten van jullie zullen de 

eerste transmutatie transport mensen worden, die de Keshe 

Foundation zal overnemen.

We zitten niet om naar de volgende fase te gaan, we gaan direct vanaf 

het begin naar de volgende fase. Onze systemen zullen klaar zijn voor 

de eerste cyclus, en de tweede cyclus, en voltooid voor de derde en de 

vierde. Een deel van dit werk zal worden gedaan in samenwerking 

met een van de regeringen in de wereld, dat wil zeggen een 

samenwerking tussen de Keshe Foundation en een natie. (:54).

Degenen onder jullie die bij de eerste 25 komen, zullen begrijpen dat 

het geen week is van alleen maar lezingen. Het is de week van de 

verandering van de STM vooruitgang, begrip, vooruitgang, begrip van 

de totaliteit van wat wij noemen, transmutatie. En dan hoe het over te 

dragen. De eerste 25 mensen worden dan de leraren in samenhang, op 

een manier om het te begrijpen voor de andere 200, op een manier om 

de grotere cyclus te worden. Het mooie is dat de 65 door jullie onder 

jullie worden gekozen, niet door ons. Jullie collectief als een groep van 

200 zullen beslissen wie jullie zien om de mensheid te dienen voor de 

overgang van de tijd. Dit is de manier waarop wij de leden van de 

Universumraad hebben gekozen. En het zal hetzelfde zijn voor de 

passagiers van het Universum. (:56).



We staan toe, we zijn op dat punt aangekomen van verder gaan en het 

proces te voltooien, en beginnen zoals we zeggen, "je tenen in het 

water te krijgen." Je wordt alles geleerd wat nodig is ed om de 

transmutatie en het transport van je eigen Ziel en P te voltooien. De 

reden daarvoor is dat we het in groteren getale doen, om het taboe 

weg te nemen van wat wij noemen, "beroemdheden," dat (alleen) 

bepaalde mensen kunnen doen. En zij die gekozen worden door 65, 

worden een levenslange, levenslange leraar van de Man om Man van 

de ruimte te worden.

Zoals ik al zei, ons plan is om binnen twee jaar de eerste kolonies te 

stichten met de regering van China op de maan en Mars. Deze twee 

bestemmingen zullen jullie, wat ik noem, "oefenveld" zijn. In zekere zin 

trainen we de nieuwe cyclus van de mens om te leren, te testen en te 

bewegen. En in plaats van jullie op de vlucht te zetten, op de 

landingsbaan om de vlucht te testen, geven we jullie een planetaire 

dimensie, want zelfs de Aarde en de Maan zullen zo kort zijn. Maar het 

geeft je tenminste een dimensie van weten wat je moet doen. (:58).

Wij zullen bases opzetten dat u zich nog steeds als Mens kunt 

manifesteren totdat u in een nieuwe dimensie, wanneer u uit de 

koloniën vertrekt, leert hoe u een leven op "Planeet Maan" kunt leiden. 

En hetzelfde met de anderen. Ons werk met de Chinese regering zal 

stap voor stap grondig worden onderzocht. En het zal worden geplaatst 

op de voorwaarde dat we alle technologische achtergrond leveren voor 

de noodzaak om de kolonies te vestigen. En dan vanaf dat moment, heb 

je je "rijtest" gedaan, kun je slagen, en kun je de dimensie van de koers 

van het Universum nemen. Jullie beslissen waar de volgende stap zal 

zijn, niet wij.

Het zal interessant zijn in de tijd van deze sessies, hoeveel van jullie 

ervoor zullen kiezen om 's nachts thuis te zijn, en overdag naar de 

sessies te komen. Het maakt niet uit waar je thuis bent, Californië, 



Tokyo, Peking, Teheran, of wat dan ook. Wij moedigen u aan geen 

hotel te boeken. U kunt naar huis gaan en terugkomen. Er zijn geen 

accommodaties voorzien voor de cyclus van de 200, vooral de 65. (1:00).

We zijn er klaar voor, en we hebben jullie alles geleerd wat jullie 

moeten doen, de uitrusting staat klaar, en de mens zal de "Passagiers 

van het Universum" worden. Kijk dan eens hoeveel van jullie kunnen 

doen wat de Christus deed, opstaan. Wees niet 4 dagen onderweg met 

de raket, wees er in 4 seconden door de kennis van je Ziel. Zoals ik al 

zei, het serieuze spel is begonnen. Omdat de uitrusting om de STM te 

laten expanderen en zich te manifesteren voltooid is, en het is bijna 

voltooid in enkele andere hoeken, die in de komende tijd in het 

onderwijs zullen komen.

Begrijp goed, degenen van jullie die komen, die wij hebben 

uitgenodigd om naar deze sessies te komen, dat jullie komen voor een 

levensverandering. En ik hoop, zoals we zeiden, dat we in 2023 de 

mens de ruimte in brengen, de echte ruimte, zonder de apenkleren en 

het ruimtepak, maar door de ruimte van de STM.

Dan beginnen we je andere dimensies te leren en andere wat wij 

noemen, kennis die je nodig hebt om te weten wat je wel en niet moet 

aanraken, waar je wel en niet van moet nemen. (1:02). En dit zijn 

allemaal velden en geen dieren om te eten. Denk aan het experiment, 

dat jaren geleden door Alekz werd gedaan, hij wilde 's morgens het 

sinaasappelsap en hij nam het sinaasappelsap. En hij wilde dronken 

worden, met hetzelfde water werd hij dronken. Het is de veldenergie 

die hem dronken maakt met de kennis, en niet de alcohol.

Begrijp dat we de ware tijd van de ruimte zijn binnengetreden. We 

begeven ons in een nieuwe ruimteontwikkeling, een nieuw begrip en 

nieuwe systemen. En velen van jullie zullen begrijpen hoe je dit zelf 

kunt verwerken. Ik vraag me af hoeveel van jullie nog in een UFO naar 



de maan willen. En hoeveel van jullie zullen naar de Maan gaan door 

de kennis van het Universum.

Ik zie dat Rick nog steeds een probleem heeft met wat 

wij noemen, opnames of de stem. (Wat problemen met 

het tonen van commerciële video's >>>)

Pauze > >>480e KSW 6 april 2023 (1:12).

K- Ik hoop dat je me kunt horen en we wachten tot Rick terugkomt. Als 

u uw hand opsteekt, kunnen we u promoveren. Kan iemand me horen. 

Kun je het intypen als je het kunt horen? Oké, heel erg bedankt. Zijn er 

nog vragen of wil je wachten tot Rick verschijnt zodat we je kunnen 

promoten om een vraag te stellen? Aangezien we op Zoom kanalen 

opnemen gaat er niets verloren, alles wordt bewaard en opgenomen 

op verschillende kanalen, YouTube en de rest.

In het onderwijs van vandaag proberen we een nieuwe dimensie, een 

nieuw begrip te brengen. Als je het hier kunt schrijven in de Q&A, op de 

Live Stream, waar ik ook toegang toe heb om je vragen te 

beantwoorden. Als u dat niet kunt, steek dan uw hand op. (1:14).

Ik heb geen toegang tot ?? Er zijn twee vragen.

Vraag: ... Kunt u gedachten als een stem beschouwen? Is de 

wetenschap van de stilte van de gedachten ten tijde van de intentie 

voor de verheffing van de Ziel van de wereldleiders belangrijk? Wij 

stellen uw leiding op prijs.



K- Als je zegt dat de gedachte een stem is, in de dimensie van de 

communicatie is dat het enige wat je hoort. (1:16). Gedachten zijn 

scheppers van emoties. Zoals je denkt in de fysieke dimensie, zo doet 

de Ziel dat ook. Het is een proces van interactie. Dus ja, je hoort het in 

de dimensie van de Ziel. Je interageert ermee, met de dimensie van de 

Ziel. Gedachten zijn op het veld gebaseerde gegenereerde entiteiten, 

en ja, het zal net zo'n transitie zijn als de emotie.

De nieuwe Enhancement Units, wat wij de Head Units noemen, 

brengen veel diversiteit, een nieuw inzicht. Wat ik noem, we konden 

niet zien t ziek we creëerden de nachtkijker, en we zien in de nacht. We 

zullen hetzelfde hebben met de nieuwe instrumenten. De mens zal 

zien waar hij blind voor was in de dimensie van de emotie, in de 

dimensie van de gedachten. En dit zal zeer, zeer duidelijk worden in de 

eerste stadia van zelfs tijdens de overgang van transmutatie en 

transport.

Welke is echt? Welke ben ik? Dit was de dimensie van 

lichamelijkheid, nu ben ik in de dimensie van energie, of wat wij 

noemen, plasma. Dit zal de cyclus zijn waar jullie allemaal doorheen 

zullen gaan. (1:18). Het is heel erg als je wakker wordt en zegt, droom ik 

nog steeds? Loop ik nog? Dat is een toestand die erin komt. En dan 

moet je denken, deze gedachten horen bij de droom, deze gedachten 

horen bij ??. En waar komen ze overeen? Welke emotie is de realiteit 

in welke dimensie? Want ze zijn allebei echt.

En hoe zou ik reageren in de dimensie van lichamelijkheid wanneer ik 

in wezen de informatie krijg van de gedachten en de Ziel? 

Tegenwoordig raken we fysiek aan, en dragen we emotie. Wat 

gebeurt er als je in een positie bent dat fysiek aanraken, en de emotie 

is anders dan wat je denkt? Er zullen geen fouten zijn. Er zal geen 

misverstand zijn, wat is de bedoeling van de aanraking? Wat is de 



gedachte erachter, want dit zowel zal duidelijk zijn voor de Ziel en de 

STP, en P die het uitvoert. Ik had geen intentie, het gebeurde gewoon. 

Maar, neem me niet kwalijk, de Ziel in de dimensie van de gedachten 

zegt, dat was de bedoeling. Je kunt niet meer liegen. Het leven wordt 

veel gemakkelijker en transparanter.

V: .. Mr. Keshe, vraag over de Knie Gans. Ik heb geen pijn meer als ik 

lichamelijk werk doe. Mijn vraag, zijn andere zullen de resultaten ook 

hebben. .. Antonio?

K- Dit is een magische vloeistof, (1:20). en we krijgen hetzelfde 

antwoord, ja. M onitor dat je het niet meer dan 7 dagen gebruikt. Als je 

het water op de huid laat zitten, neemt dit de afdruk op, en die is er. 

Als je pijn krijgt gaat het gewoon weg. En dan als het gaat om 

reparaties, de tijd van zijn, wat wij noemen, werk. Het is fijn om te 

weten th at je de resultaten kreeg die je zocht. Maar je moet begrijpen 

waar de oorzaak van de pijn ligt. Heeft de pijn te maken met ligament 

en kraakbeen? ?? We hebben dokters nodig om het te controleren, 

dat het verandert, het gaat naar waar het zou moeten zijn.

Vraag: ... Omdat de hersenen een emotioneel deel en een fysiek deel 

hebben, wat maakt en conditioneert dit, aangezien de twee kanten 

zeer gelijkaardige structuren hebben, fysieke aspecten?

K- Dat zijn ze niet. Er is een enorm verschil tussen de structuur van de 

emotie en de lichamelijkheid van het lichaam van de man in zijn 

hersenen. Zelfs in de dimensie van de velden. En omdat we nooit de 

kennis hadden analyseerden we de dingen op de verkeerde manier. En 

het meeste hebben we niet eens gezien om te analyseren, we hebben 

de kennis niet, (1:22). We hebben niet het gereedschap om de echte 

toestand te analyseren, de echte ??? En in die essentie is het ??.



Het emotionele deel, en het fysieke deel. Emotie heeft een dimensie 

van plasma, lichamelijkheid heeft de dimensie van materietoestand, 

maar in de plasmatoestand, wat iets heel anders is. Je raakt nog steeds 

de Gans aan, maar deze Gans, iedereen heeft een interactie met die 

ernaast, de volgende cel, de totaliteit zelf in het systeem. Er is dus een 

groot verschil, ook al is het ene de Schepper van het andere.

En het is heel erg, het is als de interactie van hetzelfde, het creëren van 

hetzelfde, en dan een nieuwe dimensie. Je hebt het magnetische veld, 

en je hebt gravitatie. Ze werken op elkaar in, dit creëert een massa. 

Maar bij het creëren van die massa, hebben ze interactie met wat hen 

creëerde in de dimensie van de veldsterkte van de planeet, dan krijg je 

de traagheid. Dan krijg je de gewichtsinteractie en de bevestiging van 

de één aan de ander.

En zo werkt het Universum. En hoe eerder de mensheid dit begrijpt, 

des te meer zal er een einde komen aan wat ik noem misinformatie en 

gebrek aan kennis. In zekere zin kun je in de wereld van de Schepping 

nooit één interactie nemen. Want op het moment dat je een interactie 

creëert, (1:24). heeft deze interactie zelf, een wisselwerking met wat het 

heeft gecreëerd. En dit geeft je een nieuwe dimensie.

?? Wie de zwaartekracht omhoog duwt creëert de massa, en de 

massa is onafhankelijk, want als je twee plasma's hebt heeft hun 

massa altijd dezelfde interactie. Dus twee gelijke omstandigheden, 

dus het is constant. Het maakt niet uit of je op de maan of op de 

aarde bent. Maar als je de traagheid van dezelfde velden in een 

andere dimensie inbrengt, krijg je een interactie met 

omgevingsvelden, dan krijg je gewicht. Daarom weeg je anders.

Het is hetzelfde met de hersenen. Hersenen hebben een dimensie van 

lichamelijkheid voor fysieke verbindingen en lopen, maar ze hebben 

zelf interactie, creëert emotie. En dan wanneer ze interactie van de 



emotie komt terug naar het ?? en krijg je een fysieke reactie. Maar er is 

nog een andere dimensie, nu heb je een nieuwe dimensie gecreëerd.

Wat deze Man nooit begrepen heeft, dat dit zelf nu in wisselwerking 

staat met de STM. Nu heb je een traagheid van de Ziel. Je hebt 

manifestatie van de velden in de dimensie van de Ziel, en dat geeft de 

wat wij noemen, de emotie van de Ziel in interactie met alle andere 

Zielen. Je bent als een Ziel, die eenmaal verwijderd ?? Gans van koper 

(Cu). En er zitten er miljoenen in, en je hebt interactie met allemaal. Als 

ik je beweeg, bewegen de anderen. Als ik je knijp, reageren de anderen 

in de velddimensie. Maar je ziet misschien niets in de fysieke beweging.

Je moet dus altijd leren, je moet altijd overwegen, je hebt een 

plasmaveld gecreëerd, maar dit plasmaveld interageert nu niet alleen 

met de anderen, (1:26). interageert ook met zijn eigen creatie, of welke 

schepper dan ook. Ik heb dit uitgelegd in boek nummer één, als je het 

begrijpt in de dimensie van gewicht en massa en traagheid. Dan 

begrijp je dat er geen einde aan komt, het is maar wat je eruit haalt. 

Welk veld ervan op elkaar inwerkt, welk veld niet.

Dit komt tot leven als je de cyclus van transport en transmutatie 

ingaat. Je ziet een veld, je voelt een veld, interageert het met mij? Of is 

het een veld, waar ik geen gemeenschappelijke noemer, verbinding 

mee heb, maar het interageert met dimensie op mijn magnetisch 

veld van mijn Ziel, op een specifieke manier. Ik reageer erop, ik ga 

minder geven, of de andere nemen, dan neemt hij wat hij nodig heeft 

van wat ik geef, omdat ik te sterk gegeven heb, en hij het niet nodig 

heeft. Dus, hij reageert, dat reageert op mijn reactie, dat het hem 

toestaat om gevoed te worden. Dit is een deel van het proces van het 

voeden, als je er toe komt, dan zul je het begrijpen.



V: Kunt u mij meer informatie geven over het voorgaande van Dining 

with World Leaders? Wat kunnen wij doen om het proces te 

ondersteunen?

K- Niet veel wat je kunt doen, behalve de interactie met wat je voelde 

tijdens het proces. 

(1:28). Zet een nieuwe lijn uit met andere wereldleiders en dwing die 

positie af.

En de Keshe Foundation heeft directe actie ondernomen in deze zaak. 

En we blijven op koers om de wereldleiders op het punt van de 

wereldvrede te zien komen. Maar door wetenschap en technologie, 

levering van de nieuwe wetenschappen die de oude overbodig maken 

en het brengt nieuwe dimensies in het werk van de mens.

Je moet je realiseren dat als we de regering van China een technologie 

leveren die nucleaire raketten overbodig maakt, wie is dan nog de 

supermacht? Supermacht over de "kom soep"? Er is geen superioriteit. 

Als je technologie levert waar de tanks, de meest geavanceerde tanks 

geen kogels in hebben, niets mee kunnen afvuren. Waar is de 

superioriteit en ??? Is het niet zo dat de tankbestuurder uitstapt en 

naar de ander gaat, laten we handen schudden, we kunnen gaan eten, 

vergeet de ??. Wat is het nut om hier te zitten, en te doen alsof je in 

grote dingen zit.

Voortschrijdende technologie zal de koers veranderen, waardoor het 

oude systeem verouderd raakt. Ik legde dit de afgelopen weken uit 

aan een zeer machtige politicus. Ik zei tegen hem, weet je wat het 

verschil is tussen mij en Da Vinci? Hij zei, nee. Ik zei, ik ben geen 

schilder, dat is een ding wat zeker is. (1:30). Maar Da Vinci ging van 

leider naar leider in Italië, om hen de nieuwste wapentechnologie te 

verkopen die hij kon krijgen, en ze zouden beter zijn om te doden. Om 

beter te zijn dan de buurman naast hen, en hun gebied in te nemen.



Ik lever nieuwe technologieën aan wereldleiders om daarmee vrede 

te creëren. En om te zien wie machtiger is om een vreedzamere tijd te 

creëren. Dan is mijn probleem niet het mijne, maar het hunne.

Want superioriteit in kennis brengt wijsheid en wat wij noemen, 

nederigheid. En dit is het verschil, waar we door onze Ziel moeten 

leveren. Jullie zijn er allemaal bij betrokken, niet meer alleen ik.

Om de koers te veranderen, via de Ziel van de wereldleiders, hoeveel 

van jullie hebben de afgelopen weken en maanden je hoofd naar 

beneden gestoken, en je hebt de Ziel van "zo en zo" als leider 

gesteund? Maar je ziet jezelf niet op dat punt, misschien is je Ziel 

zelfs hoger dan hen, in de kracht die je draagt, en is het jouw taak 

om te geven.

De koerswijziging zal komen, zoals velen van jullie hebben gezien. En 

we veranderen niet alleen de ziel van de wereldleiders, nu geven we 

wat we noemen, ??geloof en kennis, dat de nieuwe wat we noemen, 

geavanceerde wapen technologie overbodig maakt. En als je dat doet, 

hebben we geen supermachten meer. We hebben alleen 

bevoegdheden om superioriteit in kennis en vrede te creëren.

Dus denk niet, wat kan ik doen. (1:32). Als een leider je te binnen schiet, 

geef dan aan hem. Maak er een gewoonte van, dat zij het harder nodig 

hebben dan wie dan ook.

<< Rick past zijn audio aan >>

R: Nou, ik heb wat problemen gehad nadat de stroom plotseling uitviel 

en om een of andere reden ging mijn stroomvoorziening die normaal 

een paar minuten aanslaat ook gewoon dood. En er gebeurde iets met 

het geluid en zo en veranderde dingen. Ik heb moeite om alles terug te 

krijgen. Maar ik denk dat het nu werkt. Ik zend uit naar live stream.



Oké. Jij neemt het over. 

Bedankt.

K- ... Ik heb een privé bericht over de 25 mensen en 200 mensen. (1:34). U 

stuurt uw bevestiging nog steeds naar het gebruikelijke kanaal 

info@keshe.foundation. ... We krijgen de informatie en dan zal elk ander 

kanaal meestal corresponderen en je krijgt een antwoord terug van de 

Stichting, die kanalen zullen worden geopend en worden getest. Mij is 

gevraagd de vergoeding van 10.000 euro. Dit zal een heleboel dingen 

dekken omdat er systemen zijn ontwikkeld en er kosten zijn om de 

systemen te dekken. Er komen meer systemen en meer dingen. En als 

Stichting vragen we geen fondsen van buitenaf. Dus als kenniszoekers 

weten jullie dat.

Degenen die gekozen worden voor de eerste 25, gaan naar de tweede 

sessie van de 200, zonder, wat wij noemen, de vergoeding te betalen, 

dus het gaat gewoon door. En degenen die gekozen worden voor de 

65, betalen geen kosten meer voor de laatste sessies, je wordt gewoon 

toegevoegd aan de structuur.

Zoals jullie je herinneren toen we in 2013 de eerste acht Kenniszoekers 

kozen, hebben we ze allemaal doorgenomen, we proberen correct te 

zijn, dat we onze vooroordelen over één volk, of één kleur of één ras of 

wat dan ook niet meenemen. We eindigden met moordpogingen op 

mij met gif door de Kenniszoekers die we toelieten. (1:36). Deze keer 

zijn we zeer waakzaam en gebruiken we nationale 

veiligheidsmachtigingen voor degenen die deze conferenties 

bijwonen. En daarbovenop gebruiken we de technologie van de Keshe 

Foundation om de Ziel te doorgronden.

Dus, als je er deel van wilt uitmaken, vooral sommigen van jullie van 

de eerste 25, zullen misschien eindigen bij de 20 wat je noemt, 65 

mensen, het is gewoon die ene vergoeding. Meer is er niet. En dit 



moet deze week afgerond zijn, we hebben een structuur, we hebben 

er een reden voor. Je schrijft je in, je stuurt je (verzoek) "Ik wil graag." 

Wij doen de rest, en je krijgt een mededeling van de Stichting, wat te 

gaan en wat dan ook. Uw vergoeding moet rechtstreeks aan de 

Stichting worden betaald. Er zijn geen vergoedingen, het is als een 

donatie aan de Stichting, de Stichting verzorgt de diensten op de 

achtergrond voor de hele boel. Maar dit alles moet zeer, zeer, zeer snel 

worden afgerond in de komende dagen. Want uit ervaring weten we 

dat als we het laten liggen, het maar blijft aanslepen en mensen 

andere dingen bedenken.

We proberen de meeste studenten in de zomervakantie op te vangen, 

dat je er kunt zijn. Het neemt geen deel van je werk in beslag, dat je er 

tijd voor hebt. En een deel van het werk valt bij jullie, in huis. En we 

liggen op koers om het te doen. En sommige van de 65 waar ze 

allemaal naar toe gaan worden de residentie van wat wij noemen, het 

programma dat bij de Chinese regering zit ??kolonisatie. Dus, we 

trainen en gaan door. We trainen en gaan verder. (1:38). En de 

kenniszoekers getraind door de KF zullen gelijk worden aan de 

kenniszoekers geleverd door, wat jullie noemen, de wetenschappers 

geleverd door de Chinese overheid. We voegen de kenniszoekers 

samen met de steun van de naties. En dan is dat een deel van ons werk 

om te doen.

Veel hiervan zal twee jaar in beslag nemen. Dus, als je met 25 jaar 

binnenkomt, ben je min of meer levenslang verplicht om te dienen. 

Kom niet binnen dat word ik voor de week. We trainen je geleidelijk, 

we leren je. Het zal een levenslange verbintenis zijn om de mensheid 

te dienen. Deze stap zal leiden tot de volgende stap en de rest.

Wij zijn geen sekte, wij zijn een wetenschappelijke organisatie, en de 

wetenschap is onderwezen door de mensen die het voelen, en leven, 



en zij kunnen het overdragen. Dus, velen van jullie zullen op dit punt 

toetreden tot de programma's van wat wij noemen, Kennis Zoekers. 

Eerst om de Kenniszoekers te definiëren, en dan de 200. Velen van 

jullie gaan een levensverbintenis aan om te dienen. Het is er om 

gedaan te worden. De meesten van jullie hadden dit maanden 

geleden moeten zien aankomen, en nu zijn we ermee bezig, (1:40). En 

we handelen ernaar en onze wat wij noemen, Kennis Zoekers zijn klaar 

om naar de volgende stap te gaan.

Als je merkt... waarom koos ik 65, het is een Ziel voor elk jaar dat ik op 

deze planeet leefde. Op dit moment, en dit is een geschenk aan de 

mensheid. ?? Kaarsen van kennis. Het kost tijd om erin te rijpen, en het 

is er niet, "Ik kom om te doen - om te gaan."

Je kunt anderen sponsoren, je kunt jezelf sponsoren, maar zodra je 

sponsort moet je begrijpen dat ze zich hebben verbonden aan een 

grotere verandering. Je moet je realiseren dat nu we een nieuwe fase 

van ontwikkelingstechnologie ingaan, zoals je hebt getest met de 

wereldleiders, zoals je hebt getest met het voedsel, er steeds meer 

mensen zullen zijn die geen reden zien om op deze planeet te zijn om 

zoveel te lijden. En als we de technologie leveren om passagier van het 

Universum te worden. In de U is alles geschapen en beschikbaar, 

waarom

moet het punt van lijden zijn voor de elektriciteit, het eten op tafel, een 

plek om te wonen, waar ??onze plaats is in het heelal. (1:42).

De opname van transmutatie na de eerste cyclus en de ?? van de 

Kenniszoekers zal verschrikkelijk zijn. Veel mensen zullen niet in de 

dimensie van P van deze planeet willen zijn.

Zoals een vriend van me zei, bij elke ademhaling betalen we belasting. 

Zoals ze zeggen, belastingen, geboorte en dood zijn de drie 

gegarandeerde dingen op deze planeet.



Vanaf nu is geboorte gegarandeerd op deze planeet. Belastingen 

bestaan niet in de ruimte, en als je de dimensie van de expansie 

van de STM begrijpt, is de dood een lange, lange weg. En 

naarmate we deze technologie meer en meer verschaffen en 

vrijmaken, zul je meer en meer begrijpen, mensen zullen er 

doorheen gaan, ?? willen er deel van uitmaken.

Velen van jullie zullen zeggen, ik heb kanker, ik ga dood, dus doe ik dit 

tenminste. Zo werkt het niet. Het is geen ontsnappingsroute.

Nog een vraag?

Ik vraag me af waar we zijn in de vragenlijst. Heb je de fruitvlieg vraag 

al behandeld?

K- Nee, we willen geen fruitvliegje. (1:44). Is dat de vraag van Antonio. .. 

Ik zag het.

Je kunt ook op de health@spaceshipinstitute.org, als je mee wilt doen, 

kun je alles kiezen... De kanalen zijn bij stichting, en 

health@spaceshipinstitute.org deze staan allemaal open. We gaan er 

heel snel doorheen in het weekend, en wachten niet op antwoord 

terug. Ga door het proces van alles wat gedaan moet worden, en je 

wordt geïnformeerd.

Denk eraan, we kennen de zielen al die zich bij ons zullen voegen. Ik 

kan het niet beter zeggen dan dit. We weten wie van jullie deel 

zullen uitmaken van de 25. En als je voelt dat je erbij moet zijn, ben 

je al uitverkoren om erbij te zijn.

Stuur uw aanvraag compleet. Vergeet niet dat we twee dingen van je 

nodig hebben, je emailadres en een telefoonnummer. Vaak als de 

Keshe Foundation reageert, gaat ons antwoord in je junk, als we geen 

antwoord van je krijgen, kunnen we je bellen. Zorg ervoor dat je erbij 



zet, mijn naam is wat dan ook, telefoonnummer, e-mail, ik wil bij de 25 

horen, maak je betaling alleen aan de Keshe Foundation Holland. Niet 

naar PayPal, niet via andere kanalen, die de Keshe Foundation 

gewoonlijk betaalt. Dit is een programma via de Keshe Foundation 

International, het heeft niets te maken met operatie. (1:46). Deze 

komen allemaal binnen als donatie.

Je wordt opgeroepen om mee te doen en dan beginnen we met een 

instemming dat het alle 25 van jullie past om op een plaats, en een 

positie te zijn. Dan, na die week, gaan we de 200 in. Hetzelfde zal zijn 

met de 200. Diegene van jullie die voor de 200 komen hebben 1/3 

kans om een van de

65. Dus, begrijp de inzet voor de volgende sessie.

Degenen onder u die vanuit Trainni en Barletta (Italië) met ons 

lesgeven, u weet: als ik lesgeef is het negen tot vijf, het is negen tot vijf, 

er is geen gat. En het is het downloaden van informatie, technologie, 

begrip en al het andere. Er is geen ruimte gat, er is geen, "we gaan voor 

iets." Je komt binnen en we nemen je meteen mee. We zetten je niet 

op om MOJHANS te worden, je hebt alles al geleerd om naar de 

volgende stap te gaan.

Jullie worden vertegenwoordigers van de STM. En in dat proces leer je 

veel over jezelf. Jullie zullen leren hoeveel jullie veranderd zijn. En je 

zult leren dat je de dimensie van de STM leeft, meer dan de dimensie 

van P. Transport en transmutatie worden onderdeel van het 

natuurlijke levensproces voor jullie allemaal. (1:48). Dit is waarom ik je 

zei, vertel ons niet, waar boeken we een hotel. Je gaat naar huis, je 

komt terug de volgende dag. Thuis kan Los Angelis zijn, thuis kan 

Peking zijn, thuis kan Teheran zijn, het is niet relevant. Er is geen 

boeking, hotel boeking, is niet onze taak. Je hebt een thuis. Je komt 

naar school, en je gaat terug naar huis.



We doorlopen dit proces en maken je klaar voor de eerste cyclus van 

transmutatie. Zorg ervoor dat je begrijpt wat er komen gaat. Het is 

verheffing van de Ziel, het is de kennis die in je Ziel zit om interactief te 

worden met het werk waarvoor de Stichting is opgericht.

Als je nog steeds bij de 200 wilt horen, doe dan dezelfde toezegging. 

Want zodra we de eerste 25 nemen, ga je de 200 in. We zullen niet 

oordelen over een ziel, we zullen niet oordelen over een man. (1:50 ). Je 

ziel zal zelf beoordeeld worden, en als je dat hebt, en je voelt dat, zet je 

er dan voor in. Dit is waar je op gewacht hebt, ligt op tafel.

Technologie is gerijpt tot het proces van de omzetting van energie 

naar materie, en de materie naar energie. STM naar STP en P. Je moet 

iets heel interessants begrijpen, namelijk dat wanneer we kolonies 

gaan maken op de Maan of waar dan ook, we geen ruimtes kunnen 

creëren door continue rotatie bij "1G" die je voelt als mens op Aarde. 

We creëren toestand door magnetische veldkrachten hetzelfde als 

Aarde als "1G", wat een totaal ander concept is.

Er zijn geen stenen, en geen centrifuge. Dan mag je naar buiten om te 

testen hoe je lichaam zal veranderen. Zou je 10 benen en 20 armen 

hebben als je naar de ruimte van de maan of Mars gaat, of een andere 

positie. Dit alles is nu een realiteit voor de Man om naar de volgende 

stappen van ruimteverkenning te gaan. Wij verkenden de ruimte met 

de lichamelijkheid van de Mens, en wij "razen" het nog steeds. We 

reizen met de dimensie van kennis en energie van de STM. (1:52). En we 

zijn het aan het "zielen", en jullie zijn het die die stap moeten maken.

Nog een vraag?

We eindigen deze sessie rond 17.30 uur. Ik moet naar een vergadering. 

Dus, als er nog vragen zijn is drie ongeveer een half uur.



R: Je wilde het niet hebben over de fruitvliegjes. Is dat waar? Of wil je 

die vraag doorgeven?

K- Ik ken deze vraag. Wilt u voorlezen? Er staat, Mr. Keshe in het gebied 

hebben we een probleem met fruitvliegen die ons fruit vernietigen. 

Wilt u het lezen?

R: Zeker. Mijn gedachte komt voor het volgende seizoen dat ik Cu Gans 

wilde proberen met aminozuur, maar dan kan dit de bijen aantasten 

die nodig zijn voor de bestuiving. Dus mijn vraag is, is het mogelijk om 

het ene insect aan te pakken en het andere niet?

K- Ja. Ik zal je apart schrijven hoe je het moet doen. Het kan gedaan 

worden, en het is zeer, zeer effectief. Mr. ?? we zullen hier apart over 

praten. (1:54).

V: Lynn ... We hebben een vraag uit China, zij zeggen, moet ik naar 

Oostenrijk gaan om deze 25 of 200 gevallen van deze transmutatie bij 

te wonen?

Ik denk dat uw microfoon uit staat, meneer Keshe.

K- Ja, je hebt gelijk. We maken niet bekend waar de 25 zal zijn en 

hetzelfde geldt voor de 200, de tijd en de plaats. Het zal ergens rond 

augustus zijn, juli, augustus, september en het zou zelfs in Peking 

kunnen zijn. Het kan zelfs in Oostenrijk zijn, het kan overal zijn. Maar 

omdat er een proces is dat we moeten opzetten. Sommigen van jullie 

van de 25 zullen worden onderwezen en in de cyclus gebracht voor de 

laatste vijf wat je noemt, de laatste sessie van 25, weken ervoor, dagen 

ervoor.

We bereiden je voor als je aankomt. We beginnen niet bij nul. We 

hebben de systemen en in zekere zin heb je een voorbereiding 

voorafgaand aan waar we ook beslissen. (1:56). Er moet geen 



probleem zijn als je moet zijn, waar je ook moet zijn. Alleen omdat je 

Chinees bent moet je niet denken dat je ergens anders heen moet, 

het kan ook in je eigen land zijn.

Te zijner tijd zullen wij een permanente representatie in de Chinese 

regering vestigen. 

Dus, denk niet dat Linz de plaats is waar je heen gaat, het kan overal 

zijn, zelfs Shanghai.

Volgende vraag.

Vraag: ... Hoe verklaart u de vorming van licht in "eieren" LED vanuit 

een plasmatisch standpunt?

K- Ik weet het niet. Ik weet niet waar hij het over heeft. (1:58). ...

Vraag: In het laatste onderwijs zei u dat u niet door het Universum 

kunt reizen, omdat u het Universum bent. Is dit als een spiegel, we 

hebben dezelfde binnenkant als we zien in de

buiten, Aarde, Maan, planeten? Of kunt u hier meer over uitleggen? 

Heel erg bedankt.

K- Herhaal de vraag .... (herhaalt de vraag)

Er valt niet veel uit te leggen. Het zegt wat het zegt, het doet wat het 

zegt.

Als we spreken over het licht, is dat meestal het licht van de wijsheid, 

en niet het licht als visioen. En het is een verlichting, begrip. En alle 

kennis zit in de mens. En als je de kennis hebt, heb je al door het 

heelal gereisd om die kennis te vergaren. Maar in zekere zin ben je als 

STM verbonden met de collectieve kennis van het Universum. (2:00). 

Het hangt ervan af hoe je het noemt, om binnen te komen.



Het is heel interessant, velen van jullie in deze beproevingen zullen 

hiermee geconfronteerd worden, jullie hebben geen keus. "Je zit erin, 

zoals wij zeggen, tot aan je nek." Als je door dit proces gaat, zullen velen 

van jullie nooit met elkaar praten. Velen van jullie zullen elkaar 

begrijpen. Niemand van jullie, als je het goed doet, heeft vertalers 

nodig. Als je hier bent om deel uit te maken van deze groep, zul je al 

leven door de dimensie van het onbegrijpen van de kennis van het 

universum.

Hoe praat je met de persoon van de planeet Zeus, ze hebben geen 

alfabet, en er komt geen stem uit hun lichaam? Dus je hebt die 

taalbarrière niet. Je hebt geen, wat ik noem, culturele barrière, omdat 

je alles in je draagt, omdat je toegang hebt tot de Totaliteit. Het is een 

ander balspel wat geopend moet worden.

En de reden dat we het in deze aantallen doen is dat we niet plotseling 

25 Methi's, en 200 Methi's kunnen laten verschijnen. Dit is een 

collectieve levering van de wat ik noem, kennis van het universum. Het 

is een interessante tijd. Zeer, zeer interessante tijd. (2:02).

Weet je nog dat ik jaren geleden zei: Ik breng je naar de Ziel van de 

Christus, ik breng het naar de man. En velen van jullie die door de EU 

gingen, ontmoetten de man, voelden zijn ziel. Sommigen van jullie 

raakten hem aan, vertelden ons de kleur van zijn ogen. Wat ik ook zeg, 

ik vervul het. Het is gewoon dat je het moet begrijpen, je moet klaar 

zijn om het te begrijpen.

Dit weekend is een wat ik noem, de c elebratie van de verheffing van 

de Christusziel. Velen van jullie hebben lang gewenst. Een paar 

kwamen gewoon om de Christus te zien, te voelen, en dat deden we. 

En dat is de belofte die ik maakte, en velen van jullie kwamen en 

deden dat. En nu is het hetzelfde, de volgende fase. Boven wat gedaan 

is door de Profeten, wat je geen Profeet maakt, maar je verlicht om de 



kennis van de Schepping te begrijpen. We kunnen niet, we brengen 

geen zes of zeven en maken ze ?? dit. De grote aantallen halen de 

hypocrisie van de profetie uit het hele werk.

Nog een vraag?

V: Is de STM in een gasstaat? Als gas niet Gans staat.

Ik weet het niet. Test je, krijg je MRI en kijk er eens 

naar. Het is altijd in een staat van plasma. (2:04).

R: Altijd in een staat van plasma. Dat is 

interessant. Oké. K- Natuurlijk is het, het 

kan niet in een andere staat zijn.

U, meneer Rick Crammond, liet het jaren geleden zien, maar begreep 

het nooit. U vulde uw bol Gans van water, en het werd hol in het 

midden. U creëerde de ziel van die entiteit. Jij nam het als holte. Ik nam 

het als een STM, omdat het de beslissing ??nam in die structuur. Het is 

geen interpretatie, het is begrijpen.

In de meeste gevallen hebben de zwaardere, dichtere materialen een 

kleinere combinatie van zielenstructuur. Afhankelijk van hoe dat 

materiaal is gedaan. De veel lichtere en niet-dichtere hebben een 

andere, wat wij noemen, structuur. En dit is waarom de mens zo'n 

kleine positie, soms micro millimeters, nodig heeft als positie van de 

Ziel. Je moet rekening houden met de terugkoppeling en interactie 

van de velden, die ik net uitlegde tussen massa en gewicht en de rest. 

(2:06).

Ik heb net een privé bericht ontvangen. Als je besloten hebt om de 

betaling aan de Keshe Foundation in Nederland te doen. En het moet 

gebeuren, min of meer voor de komende dagen. We gaan door de 

nummers 1, 2, 3, 4, 5. En in die volgorde afgerond wordt u uitgenodigd.



Er is geen loting, er is geen, oh, ik was daar, en je kreeg te horen dat je 

de eerste 25 of 200 bent. En dan is het jullie verantwoordelijkheid om 

de 65 te kiezen. Dan zal de rest volgen als ??

Je moet begrijpen, als je in de eerste 25 zit, ben je de klok rond bij mij. 

En je zult verlicht worden in de richting van de STM. Hetzelfde als toen 

jullie naar Tranni kwamen, als Kenniszoekers. Jullie waren er 24 uur 

per dag. We zijn er om de verandering te brengen.

En de Ziel van Mitra zal onder ons zijn. En in dat proces zullen we 

enorme veranderingen teweegbrengen.

Nog een vraag? (2:08).

Vraag: Hoe verklaart u de vorming van licht in een LED vanuit 

plasmatisch oogpunt? K-

Wat?

R: De LED is wat wij noemen, een lichtgevende diode. Hoe verklaart u 

de vorming van licht in een LED vanuit plasmatisch oogpunt?

K- Het is een fysiek materie punt. LED's zijn materietoestanden.

V: .. Wat zal de rol zijn van de Universele Raad in het creëren van vrede 

voor de oprichting van de democratisering van de werkelijke geo- 

bestuur. de alliantie tussen transnationale en grote machten?

K- Geen van hen zal bestaan om enig verband te hebben. Je zult 

precies begrijpen wat het betekent als het gebeurt. (2:10). De grote 

machten, zijn grote machten zolang ze het voedsel, de gezondheid, de 

energievoorziening beheersen, en sommige van hen hebben 

toegevoegde stukjes, ze noemen zichzelf, nucleair. Als je alles aan hen 

levert, is er geen macht, is er geen grote macht. Technologie zal dat 

brengen, superioriteit zal in hoogte zijn, niet in wat wij noemen, wapen 

technologie en hoeveel je kunt opslaan.



Dan zijn er veel mijlpalen die eraan komen, die de meesten van jullie 

waarnemen, maar niet begrijpen. In de komende tijd zullen de 

machtigste wereldleiders voor het gerecht worden gebracht. Dat 

hebben we gezien met Trump. Dat zullen we zien bij andere 

wereldleiders. En dan beseffen we hoe we ons hebben laten leiden 

door een stelletje "misdadigers", hoe je het ook noemt. Dat zal komen 

en veel toevoegen aan hoe de menselijke samenleving zich zal 

organiseren.

Zoals ze zeggen, een derde van het parlement in India hebben allemaal 

een strafblad, gevangenisstraffen voor fraude en de rest. Ze zijn nog 

steeds lid van het parlement, omdat ze het geld hebben, ze betalen hun 

personeel niet. (2:12). Ze moeten voor hen werken of wat dan ook. En de 

andere helft hebben we in de Europese gemeenschap. Enorme 

aantallen, percentage van de leden van het Europese 

Gemeenschappelijke Markt Parlement ze hebben hun handen goed 

wat je noemt, gesmeerd zoals we hebben gezien, miljoenen dollars 

contant in hun huizen, en hun bankrekeningen en al het andere.

Dus, niemand zal met deze dingen meegaan. En je komt erachter dat 

er geen grote macht en geen grote multinationals zullen zijn. Omdat 

ze multinationals zijn zolang ze kunnen controleren.

We hebben er een kader omheen gezet op een manier om... het te 

verhullen. Maar in de komende maanden zult u begrijpen hoe ik de 

structuur al heb opgezet dat, wat u schreef geen betekenis heeft. En 

het werkt al binnen de Keshe Foundation, het is allemaal opgezet.

Het wordt een probleem voor de overheid om dit aan te pakken, 

enorme problemen. Ga terug in wat we maandelijks invoeren, 

jaarlijkse bijdrage voor voedsel, jaarlijkse bijdrage voor gezondheid, 

jaarlijkse bijdrage voor energie, jaarlijkse bijdrage voor bla, bla, en de 

rest. Als je Braziliaans bent en je betaalt in de structuur van wat we 



hebben opgezet, wat het ook mag zijn, dan consumeer je niet meer, 

je bent niet meer afhankelijk van energie van je overheid. (2:14).

<< Het lijkt erop dat de audio van Mr. Keshe hier breekt 

>> R: Nog steeds daar Mr. Keshe?

K- ... je hebt het niet gezien. ...

Nog een vraag? We komen bijna om half zes.

Kunt u ons alstublieft vertellen over de twee kinderen met de 

genetische afwijkingen. 

Hoe gaat het met ze?

K- We werken er nog aan. Dit ligt in de handen van de artsen. En we 

zien verbetering, we zien veranderingen, we zien ontwikkeling van 

andere zwakheden. Je moet begrijpen, als we een ontwikkeling zien 

van de zwakheden, die er eerder niet waren, dit was vijf of tien jaar 

gepland, vijf jaar, tien jaar, zelfs in de baarmoeder van de moeder, voor 

eventuele genetische veranderingen.

Ze doen het goed, we zagen een zeer goede wat we noemen, 

verbetering met. Er is geen terugslag. Maar dit zijn de dingen die door 

de hersenen jaren geleden zijn ingesteld, het is een deel van. Het is 

niet, je zegt dat ze vijf of zes jaar zijn. Maar vergeet niet, deze 

genetische afwijkingen erven gaat terug naar de vader en met de 

grootvader. (2:16). Dus we moeten veel dingen op de achtergrond doen, 

of het lichaam moet doen om die te veranderen. Ze doen het goed. Ik 

hoorde van de verantwoordelijke arts dat een paar weken geleden de 

jongen, de oudere jongen, de helling op geduwd moest worden. 

Omdat ze de helling hebben gebouwd om naar de voordeur te gaan, 

heeft hij de kracht gekregen om zelf de helling op te gaan. Maar het 

zijn kleine stapjes.



We zien de jongere, nieuwe tekenen van de wat ze noemen, de 

ziekte zich tonen. Dus we moeten toezicht houden, en kijken en het 

systeem veranderen. De systemen zullen de komende weken 

veranderen, en er zal een veel krachtiger interactie zijn. De dokters 

zullen dat hebben. Ik zit niet meer in die cirkel. Ik zit niet meer in de, 

zoals je het noemt, hands-on positie van de, het gaat allemaal naar 

artsen en de volgende cyclus van dat proces.

Maar volgende week krijgen de kankerpatiënten van de artsen een 

nieuw, wat wij noemen, add-on systeem om sneller te werken, de 

artsen te helpen met hun problemen. Het is een evoluerende 

technologie. Maar deze twee jongens, de moeders zijn blij, de ouders 

zijn blij. Maar we moeten zien hoeveel we kunnen veranderen, we 

moeten nu veranderingen gaan aanbrengen in de... grootvader. Dit is 

waar onze problemen zitten. Als ik het genetisch bekijk. Ze doen het 

goed.

We hadden het eerste kind dat met ADHD zeer grote problemen 

kreeg. Hij is afgelopen week klaar met de Stichting. (2:18). En de 

scholen en de ouders begrijpen de verandering. En hij is een nieuwe 

jongen geworden, hij is een nieuw leven begonnen. En ik hoor, we 

hebben nog een ADHD jongen die achter de andere is aangegaan. En 

de ouders hebben de verandering gezien in de eerste paar sessies 

met de artsen.

Dit zijn radicale veranderingen, zoals ik zei tegen de mensen die het 

met ons meemaakten, je zou een leven lang ellende, pijn, conflicten en 

dishar monie in het gezin hebben gehad. Nu heb je een familie die met 

liefde leeft, die om elkaar geeft. Zorg voor elkaar, begrip, en de tijd die 

er was voor het probleem, dat was met ADHD en de andere dingen zijn 

er niet meer. Het is tijd om lief te hebben, het is tijd om te genieten. 

Het is mooi om te zien hoe een jongen altijd in de problemen zat, en 



waarschijnlijk een probleem in de maatschappij werd, en waarschijnlijk 

dokter, ingenieur en professor werd.

En dat is waar deze technologie telt, de toekomst van de mensheid. 

Verandering gaat langzaam, langzaam, op de basis naar. Als jonge 

jongen heeft hij nu alle kans om de droom van

menselijkheid. Je moet begrijpen, met deze technologie veranderen 

we de levensstructuur van mensen ten goede. En dat moeten ze zelf 

doen, niet door ons. We creëren er alleen de grond voor. (2:20).

V: Kunt u uitleggen waarom de lichamelijkheid in de Ziel aanvoelt als in 

de baarmoeder van de moeder?

K- Het is het omgekeerde van het proces. Dat is alles wat het is. Want 

nu is het omhuld door een energieveld. De baarmoeder van de 

moeder is een energie, het is een zonnestelsel. Daar zitten we in met 

de vloeistof, het is wat je noemt een andere plasma toestand. De STP 

zit in een andere zak met energie. Daarom zul je dit heel snel 

begrijpen.

Stel nog één vraag en we nemen afscheid voor vandaag.

Ik probeer een andere vraag te vinden. Dus even geduld.

Als er geen vragen meer zijn, weet iedereen dat we vandaag 

weg moeten. Ik denk dat je het hebt opgeruimd. Dank je. 

(2:22).

K- Alsjeblieft, degenen van jullie die deel willen uitmaken van de 200 en 

25, doe het zo snel als je kunt. Dan zullen we dit proces doorlopen en 

zullen velen van u begrijpen waarom we zo snel zijn gegaan, en hoe de 

verandering zal zijn. Schrijf naar info@keshe.foundation of 

health@spaceshipinstitute.org. Alle betalingen moeten alleen via 

Nederland, en we verwerken ze alleen (tot) maandag.



Begrijp alsjeblieft, degenen onder jullie die als 200 groep komen, 

jullie zullen een heel, heel ander soort leven hebben als wij met jullie 

klaar zijn, of als jullie klaar zijn met jezelf. Heel erg bedankt voor 

vandaag. En ik hoop dat we vandaag voor velen van jullie een nieuwe 

deur hebben geopend. Heel erg bedankt.
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